
Bestyrelsesmøde d. 14/01 2014 
Til stede: Krisser, Anette, Pia og Lene 
 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
Referatet er godkendt. 
 

2. Opsummering af punkter fra sidste bestyrelsesmøde 
a. Opvarmning: Skolen foreslår at vi ordner en grusvej og laver en lille ”runddel”. 

Skolen vil kontakte et Skeifas alridgruppe for et evt. samarbejde. 
b. El til klubhus/bane: det er ordnet og klar til brug. Det hele ligger opbevaret i 

skurvognen. 
 

3. Godkendelse af regnskab 
Det er gennemgået ved bestyrelsen. 
Regnskabet er stadig hos revisor. 
 

4. Godkendelse af budget 
Budgettet er godkendt 
 

5. Godkendelse af årsberetning 
Pia rundsender det igen til bestyrelsen for godkendelse. 
 

6. Forslag til ændring af generalforsamlingsbeslutning fra sidste år, vedr. regler for 
brug af banen. 
Forslag til ændring af generalforsamlingsbeslutning er vedtaget. 
 

7. Dommerhuse – status 
Vi lader dette ligge til efter GF, og tager det op igen når den nye bestyrelse er trådt ind. 
 

8. Folde – status 
Pælene var ikke sat rigtigt i, det bliver lavet om snarrest. 
 

9. Generalforsamling - praktiske gøremål - hvad mangler vi? 
- Deadline for tilmelding til spisning: søndag d. 19/1 2014 
- Bestyrelsen mødes kl. 17.00 og dækker op og gør klar. 
- Pia fremlægger årsberetning, Anette fremlægger regnskab og Lene fremlægger 
fremtidsplaner. 
 

10. Møde med skolen 
Der er endnu ikke fastsat nogen dato. Vi afventer skolens udspil. 
 

11. Evt. 
- Vi skal lave et skilt med regler for brug af banen/området, som sættes op på 
klubhuset. 
- Vi skal spørge Thomas Bjerre om han vil reparere dressurhegnet, som led under 
efterårets storme. 


